
Til Vegårshei kommune                                                            20.04.2020 

 

HØRING NEDKLASSIFISERING KOMMUNALE VEIER. 

Styret i Rausandlia hytteforening støtter fullt og helt innspillet  

fra Per Tore Solheim m.fl. ang. nedklassifisering av kommunale veier.  

Hyttefolket er kraftig provosert med tanke på hvor mye kommunen 

er villige til å «presse ut av" hver sjel. Vi mener å tilføre kommunen  

mye bare ved å tilbringe helger og ferier her. Vi legger ned penger i 

butikkene i sentrum, tar i bruk ski- og aktivitetssenteret, samt at vi legger 

ganske mye i kommunekassa i form av eiendomsskatt. Må vi nå også i tillegg 

holde ved like veiene for kommunen, da tror jeg vi like godt kan finne oss en 

annen kommune å feriere i med feriepengene våre. 

Vi stiller oss dessuten uforstående til at dette forslaget atter en gang blir lagt frem, etter at 

politikerne igjen og igjen har stemt det ned. 

Men, vi har stor tiltro til kommunens folkevalgte og regner med de også er lei av  

å bruke mer av sin verdifulle tid på denne saken. Vi håper derfor at dette forslaget ikke blir vedtatt og 

at vi kan legge denne saken død en gang for alle.  

 

Vennlig hilsen E. Eystein Loftesnes,  

leder av Rausandlia hytteforening 


